

驗證登錄商品進口通關授權書

Letter of Authorization for customs clearance procedures of the Registered Products

本授權人同意將取得驗證登錄之商品 汽車用兒童保護裝置 (證書號碼：
CI631064280040，依下列授權範圍，授權予被授權人辦理進口通關。

I (or the Applicant) hereby authorize the designated representative described below to handle related customs clearance procedures of registered products under the Registration of Product Certification Scheme (Certificate No. _____) subject to the following authorized scope.

授權範圍：1. 授權有效期間至 104 年 5 月 03 日止

Authorized Scope The validity of authorization period

2. 授權及於證書全部型式商品

The authorized scope includes the type and all series of the type of the commodity

若被授權人依本授權書進口之商品，有違反商品檢驗法情事時，本授權人須依相關法規承擔法律責任，惟被授權人依本授權書授權範圍進口商品時，仍應負報驗義務人之相關法律責任，為確保雙方責任分際，共同簽署本授權書。

If the product which designated representative imported under this letter of authorization involves in violation case, I have to take the related legal responsibilities. However, the designated representative still has to take the related legal responsibilities of the obligatory inspection applicant before imports certificated products under this letter of authorization. This letter of authorization is signed by the designated representative and me to distinguish the responsibilities between us.

此致

經濟部標準檢驗局

To: The Bureau of Standards, Metrology and Inspection, Ministry of Economic Affairs

授權人：悅嬰堡企業有限公司
Applicant

負責人：潘永遠 (簽章)
Person in charge: (Signature)

被授權人：聖嬰企業有限公司
Designated representative

地址：桃園縣龜山鄉頂湖路73號
Address

負責人：潘永珠 (簽章)
Person in charge: (Signature)

統一編號：12345678
Uniform No.

聯絡人：林成功 電話號碼：03-3963153
Contact person Telephone No.

中華民國 101 年 5 月 03 日
Date (year) (month) (day)